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A good afternoon greeting to all our dear members! Thank you 
for attending the 36th AGM.

Following the tradition, we run CCCA based on the principle of 
ensuring budget balance. 

(1)FINANACIAL
(A) Enjoy Yourself Day (EYD)
With the COVID-19 far behind us, the Wednesday EYD event        
participation finally catching up. Taking into consideration of the 
increase in rental charge of the hall by the Hornsby Council, I am 
glad to report that we are still at the edge of breakeven. 

Members still enjoy table-tennis, karaoke, tai-chi, line-dance and 
other table games during Wednesday.

(B) Chinese Language School (CLS)
Though COVID-19 was well behind us for some years, it’s 
impact still feel in the Chinese Language School as the student          
participation rate is unable to return to before the COVID time. 
In addition, expanse was increased due to increase in teachers’        
salary. Luckily, year, with the additional funding from the      
Education Department, we are still having the budget balanced. 

In addition to classroom type learning, students are encouraged 
to participate in the Global Chinese Recitation Competition, with 
good results.



As we anticipate the funding from the Education Department will 
not be as high as this year, consideration is now taken to review 
if school fee will be increased next year.

(2) OTHERS
(A) Manpower Shortage
You may be aware that, before the COVID, in addition to the 
EYD and CLS, we also run programs such as Cantonese Opera 
Singing, Gardening, the successful running of this programs, we 
need elected Committee Members to form the core of the 
decision   making and guiding the direction of the Association. 
We also need human resource to organise any proposed 
programs.

We, therefore, urgently need additional new blood to join us to 
ensure the continuity in the smooth running of the Association. I, 
therefore, am calling for members of this Association to join and 
participate in the role of Committee Member or additional      
resource to run any proposed programs.



2025年度櫻桃小溪華人協會
會長報告一周國鈴

各位會員午安！多多謝你們參加第三十六屈周年大會。

依照傳統，我們運作是基於收支乎行的原則辦事。

(1）財政方便

(A) EYD
新冠疫情已經遠離我們，周三EYD活動參與率亦已上升。考
慮到區議會組用會埸加租，我很高興告訴大家我們仍可以接

近收支平衡。

會員們在周三仍然享受乒乓球，卡拉OK, 太極，舞蹈及其他
枱上活動。

(B) 中文學校
雖然新冠疫情已遠離我們多年，但學生參與率仍未見
新冠疫情之前。加上老師薪金隨通脹增加，幸好今年教育部

增加補助，令到我們能收支平衡。

除了在班房教學之外，學生們也鼓勵參加全球漢語朗誦大賽

，更取得良好成績。

由於我們預計教育部的補助不會達到今年的水平，因此我們

考慮會否明年增加學費。
因此我們考慮會否明年增加學費

(2) 其他
(A) 人手短缺
相信你們都知道，在新冠之前，除了EYD及中文學校之外，
我們還有粵曲，園藝等節目安排，我們能夠成功安排這些項



目是需要委員決策及指引便需要人力來安為排節目。因此我
們需要更多新血加入，令到工序順利進行。所以我在此呼籲
各位會員能參加作委員或能出力參與安排工序。


